

主日学家庭反馈单

撒种的比喻
第4课
落在好土里的种子

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，在撒种比喻系列的最后一课中，我们学习了：那些听见福音，并把福音真正接受到心里的人，可以接受耶稣基督白白赐下的救恩。我们应当为主活出一个结果子的生命。请记住，我们不能靠自己的行为赚取进入天国的资格。但是，如果耶稣真是我们生命的主，我们会愿意为祂而活。我们会遵行祂的话，也会把祂告诉别人。我们不会变得完美，仍然会犯错，但我们会尽力活出讨神喜悦的生活。本课经文：马太福音 13:7-9、23

牢记神的话语：



祂看见许多的人，就怜悯他们；因为他们困苦流离，如同羊没有牧人一般。于是对门徒说：“要收的庄稼多，做工的人少。”（马太福音 9:36-37）

这一周，可以和孩子一起练习怎样在圣经中找到这段经文。也可以进行一个小比赛，看看谁能最快找到这段经文。然后轮流朗读，并帮助孩子尝试背诵。

建议的亲子活动：



天黑以后，全家围坐在餐桌旁。在桌子中央放一根蜡烛，然后关掉家里所有的灯，让周围尽可能黑下来。告诉孩子：“黑暗就在我们的周围。”然后点亮蜡烛，让孩子观察：即使只有一点点烛光，也能把黑暗驱散。接着告诉孩子，我们属灵的生命也是这样。神的光能够驱散罪的黑暗。作为基督徒，我们应该把神福音的光分享给身边的人。

每天的祷告：



亲爱的主，我们知道自己远远不完美。求你帮助我们活出讨你喜悦的生命。让我们常常仰望耶稣，以祂作为我们生活最完全的榜样。求你赐给我们勇气、力量和机会，把救恩的福音分享给身边的人。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, in our final lesson on the parable of the sower, we learned that those who hear the Good News and take it to heart can accept the free gift of salvation from Jesus Christ. We should live a productive life for our Lord. Please note that we cannot work our way into heaven, but if Jesus is the Lord of our lives we will want to live for Him. We will follow His rules and tell other people about Him. We won't be perfect, and we will still make mistakes, but we will try our best to live a life that is pleasing to God. (Scripture used: Matthew 13:7-9, 23)

Words to Remember:



"When he saw the crowds, he had compassion on them, because they were harassed and helpless, like sheep without a shepherd. Then he said to his disciples, 'The harvest is plentiful but the workers are few.'" Matthew 9:36-37 NIV

Practice looking this verse up in the Bible. Have a contest to see who can find the passage the fastest. Take turns reading the passage. Help your child recite the verse from memory.

Suggested Parent/Child Activity:



After it gets dark, have the family sit around the dinner table. Place a single candle in the center of the table. Turn off all of the lights in the house and make it as dark as possible. Explain that darkness is all around us. Light the candle and explain how just a little light from the candle can chase away the darkness. Explain how the same thing is true with people's spiritual lives; God's light chases away the darkness of sin. As Christians we should share the light of God's good news with those around us.



Daily Prayer:

Dear Lord, we know that we are far from perfect. Help us lead a life that is pleasing to You. Let us keep Jesus before us, as the perfect example of how we are to live. Give us the courage, strength, and opportunity to share the good news of salvation with those around us. Amen.